



# VERSLAG VAN DE VERGADERING

## ALGEMENE VERGADERING 8/5/2019

Datum en uur : woensdag 8 mei 2019, 20u.00

Plaats : Zaal Elckerlyc, Marolle

### Aanwezigheden

<b>Aanwezig</b>	
<b>Naam en Voornaam</b>	<b>Functie</b>
Van Assche Guy	Voorzitter ok
Tack Marnix	Secretaris ok
Tack Martin	Penningmeester ok
Claeys Eddy	Bestuurder ok
Claeys Tim	Bestuurder ok
Taveirne Marnix	Bestuurder ok
Bauters Edwin	Lid ok
Blancke Delphine	Lid ok
De Baere Lieve	Lid ok
De Baere Mia	Lid ok
De Boever Johan	Lid ok
De Clercq Pieter-Jan	Lid ok
De Coster Ria	Lid ok
Demoor Cindy	Lid ok
Feys Mia	Lid ok
Gevaert Nadine	Lid ok
Geiregat Guy	Lid ok
Gheeraert Bea	Lid ok
Haerens Martine	Lid ok
Ravelingien Bart	Lid ok



Van Den Broecke René	Lid ok
Van Thuyne Edwin	Lid ok
Van Thuyne Rosette	Lid ok
<b>Afwezig</b>	
<b>Naam en Voornaam</b>	<b>Functie</b>
De Baere Maika (verontsch.)	Lid
De Boever Monika (verontsch.)	Lid
De Boever Luc (verontsch.)	Lid
Denis Esteban (verontsch.)	Lid
Everaert Kathleen (verontsch.)	Lid
Huys Nienke (verontsch.)	Lid
Nachtergaele Marleen (verontsch.)	Lid
Royaert Ruben (verontsch.)	Lid
Royaert Sander (verontsch.)	Lid
Van Kwikenborne Natasja (verontsch.)	Lid
Vandenberghe Sybille (verontsch.)	Lid
Willems Linda (verontsch.)	Lid
Boel Anneleen (verontsch.)	Lid
Van Steenbrugge Mia (verontsch.)	Lid
Nieuwland Roos (verontsch.)	Lid
De Scheerder José (verontsch.)	Lid
Everaert Koen (verontsch.)	Lid
Buyck Davy (verontsch.)	Lid
Vermaerke Kris	Lid
Wandels Thomas	Lid
Van Thuyne Filip	Lid
Van Thuyne Joon	Lid
Truyen Vanessa	Lid
Allaert Jens	Lid
Feys Reinhilde	Lid

## Verslag

### 1. Verloop van de vergadering

Per mail aangebrachte extra agendapunten :

- Volgend jaar 40-jarig bestaan. Wordt er iets gedaan (Maika)
- Inventaris (Maika)
- Rekwisiteurfunctie (Maika)
- Gezamenlijke organisatie (met de Wijkraad) van een optreden van Bart Voet (Sybille en Cindy)

Er zijn geen persoonsgebonden punten, de stemmingen zullen gebeuren per handopsteking.

### 2. Financieel verslag

Penningmeester Martin overloopt de verschillende onderdelen, eerst de officiële cijfers :

- “Overzicht 2018 Begroting 2020” : verschil budget-realiteit komt vooral door de uitgaven voor '40-45 en de schenkingen
  - Staat van het vermogen : enkel ten behoeve van de belastingaangifte van de vzw. De cijfers slaan op datum 31.12.2018
  - “Details 2018”
- En de niet wettelijk verplichte rapportering :
- Overzicht 2019 (toestand 14 april 2019)
  - “Overzicht JG 18 en VW 19”
  - “Historiek”, deel “Evolutie financiële middelen” : van de stand van de kas op 14 april moet nog ongeveer 2.000 € af voor drank Mastbloem. Daarna zal de kas gedaald zijn tot het niveau dat we vooropgesteld hadden
  - “Kaartenverkoop”. Opmerkingen : aantal kaarten via Internet stijgt elk jaar licht; ondanks de vele spelers zijn er dit jaar toch 40 kaarten minder verkocht dan vorig jaar. Men moet niet te snel moeten denken dat er toch geen plaatsen meer zijn en het dus niet nodig is om nog kaarten te verkopen
  - “Details 2019” (tot 14 april)
  - “Rekeningen” : we zijn veranderd van bank (vooral voor gemak van cash binnenbrengen), vanaf nu zal de nieuwe zichtrekening gebruikt worden met nummer BE63 1030 5971 6908

Alle details worden ter inzage rondgedeeld aan de leden en nadien teruggenomen. Ze worden niet gepubliceerd op onze site. Tevens wordt aan de leden gevraagd om discreet te zijn met betrekking tot deze financiële gegevens.



Voor de afwezigheid van elk ander lid die dit wenst, zijn de documenten steeds ter inzage bij voorzitter, secretaris of penningmeester.

Alle rekeningen, dus de officiële (in bijlage 1) en de niet-officiële (in bijlage 2) worden door de AV goedgekeurd.

3. Kwijting van de bestuurders voor de bestuursdaden gesteld in 2018. Goedgekeurd
  
4. Ledenregister
  - Joseph Marysse, Gerda Strobbe en Chantal Vanderstichel hebben per mail hun ontslag aangeboden
  - Jens Allaert is 18 geworden en wenst lid te wordenDe Algemene Vergadering keurt deze wijzigingen aan het ledenregister goed
  
5. Feedback jongerentoneel 2018 en vooruitzicht 2019
  - Algemeen zeer positief, zeer enthousiaste groep. Feestcomité "10 jaar JT" was zeker ook goed onthaald
  - Eigenheid van het jongerentoneel bewaren : het blijft de bedoeling om het principe "kinderen spelen voor kinderen" te handhaven
  - Decor was zeer ok, al blijft het de bedoeling om het decor eenvoudig te houden
  - Een nieuw stuk wordt momenteel geselecteerd, er zijn veel kandidaat-spelers, onder andere ook een paar nieuwe
  - Kaartenverkoop was licht gedaald, maar we mogen zeker niet klagen met de 500 kijkers
  
6. Feedback Volwassenentoneel 2019 en vooruitzicht 2020
  - Zeer positieve feedback op het toneel. Zeker ook voor de jongere spelers was er veel lof. Het stuk werd zeer vlot gebracht
  - De tekstkennis was zeer goed, o.a. dank zij de jongeren die het niveau opgetild hebben
  - Decoropbouw in shiften : de AV is akkoord om dit volgend jaar opnieuw zo te doen
  - Daling van de verkochte kaarten : ieder lid moet een inspanning doen. Ook niet te snel denken dat er toch geen plaatsen meer zijn en het dus niet nodig is om nog kaarten te verkopen
  - Significant verschil (en van jaar tot jaar oplopend) tussen aantal kruisjes in het reservatieboek en binnengebracht bedrag. Er zijn een paar redenen te bedenken (bv sponsors die gratis kaarten krijgen), maar het verschil is toch te groot
  - Kaartcontrole : het bestuur stelt voor om een hoekje van de kaarten te scheuren vóór de ingangdeuren. Doel is tweeledig : aan de ene kant aan de mensen het gevoel geven

dat de kaart wel degelijk gecontroleerd wordt. Anderzijds aan de hand van de plaatsnummers de mensen langs de juiste kant laten binnegaan

- Programma's : het bestuur stelt voor om dit te veranderen : programma's aanbieden vooraan bij de drankkaarten en/of bij de ingangkaarten. Zo kunnen de mensen tijdens hun drankje het programma al lezen en moeten ze niet in het donker zitten oefenen. De vrije bijdrage blijft
- Decoropbouw : Guy zal nog een paar mensen aanspreken. Edwin B. heeft al iemand die akkoord is : Thomas Tant
- Vuistregels voor drankgebruik op de opvoeringen (op aanvraag van nieuwe mensen) : trakteer je een groep, dan betaal je je eigen drankje mee; ben je alleen en je hebt dorst, dan betaal je niet. Alles natuurlijk met mate
- Leesgroepen
  - Mia F stelt voor om de groepen eens door mekaar te gooien. Voorstel aangenomen
  - Er zijn al 8 titels besteld, plus de beste 2 à 3 van vorig jaar worden opnieuw in omloop gebracht
- Balie van de kaarten : vermijden dat men op de laatste knip zijn kaarten komt leggen, want dat is vervelend voor de mensen die aan de kaarten zitten. Er wordt ook nog eens gevraagd om geen algemene namen te gebruiken à la "tante" of "collega's" of iets dergelijks. En ook de naam van het lid te vermelden, zodat die in geval van problemen kan helpen
- Er wordt ook gevraagd dat de spelers, eens ze geschminkt en gekleed zijn, zich niet meer in de lobby vertonen
- Functie rekvisiteur : Ria heeft in de praktijk deze rol gespeeld en dat verliep zeer goed (op basis van de lijst die Kathleen vooraf opstelt). Vandaar het voorstel om officieel een rekvisiteur (of toneelmeester) aan te stellen en te vragen aan Ria of ze deze functie wil uitoefenen. Voorstel aanvaard
- Idem voor het jongerentoneel, waar Delphine aanbiedt om dit samen met Ria te doen
- Inventaris van de kledij, attributen, enz die KIO in bezit heeft. Bedoeling is om te vermijden dat er zaken aangekocht worden die we al hebben. Het opstellen van deze inventaris was al binnen het bestuur overeengekomen en wordt binnenkort effectief gestart
- Mia F (en Maika) stellen voor om stukken met iets minder spelers ook in aanmerking te nemen, omdat we anders riskeren om goede stukken te laten liggen. Niet iedereen is ermee akkoord, want er zouden teveel mensen moeten teleurgesteld worden. Compromis : geen stukken in de leesgroep brengen van minder dan 8 spelers, bij de evaluatie zal er zowieso rekening gehouden worden met het aantal spelers
- Rolverdeling : de regisseurs vragen nogmaals dat iedereen zijn positieve en negatieve voorkeurlijst doorgeeft
- Idee van Edwin Bauters : zware vezelplaten vervangen door vooraf gemaakte kaders met lichtere platen. Te bekijken door de decorgroep

7. Vraag organisatie optreden van Bart Voet
  - Paula en Romain apprecieerden zeer de aanwezigheid van Cindy en Sybille op een optreden van Bart Voet in Ronse
  - De wijkraad vraagt of KIO wil helpen in de organisatie van een optreden van Bart & Esmée in Kruishoutem
  - De groep vindt dat we dit moeten doen voor Romain en Paula, maar anderzijds zijn we ook geen evenementenbureau
  - Beslissing : eerst verkennend gesprek (Cindy en Martin) met Jozef Verzele om te weten te komen hoe de Wijkraad de zaken ziet
  
8. Werken lokaal Johan Meurisse  
Onder andere nog te doen :
  - Isolatie afwerken
  - Dichten van het dak
  - Rekken installerenDatum : 15 juni, 2 ploegen (8u.00 – 12u.00 en 13u.00 tot 17u.00). Er zal een Doodle gestuurd worden om de 2 ploegen samen te stellen
  
9. Activiteiten
  - Door omstandigheden in het niet gelukt om een weekendje te organiseren in 2019, maar Cindy, Nadine en Sybille zien de organisatie van een 1-dagsuitstap in 2020 en een weekendje in 2021 zitten. Tim merkt op dat we bij beide activiteiten niet mogen vergeten om de jongeren te betrekken
  - Wordt er terug een zomer-BBQ gedaan? Ja, vrijdag 21 juni. Verschillende vrijwilligers bieden aan om de organisatie op zich te nemen : Bart en Bea, Mia, René, Guy en Nadine, Guy en Chantal, Ria, Delphine
  
10. 40-jarig bestaan KIO
  - Mia F en Maika hebben geprobeerd om er rekening mee te houden in de keuze van het stuk, maar dat is moeilijk
  - Speciale activiteit, versiering in de lobby, affiches van de voorbije 40 jaar inkaderen, ...?
  - Verdere ideeën zijn welkom, o.a. op de zomerBBQ
  
11. Belangrijke datums
  - Zaterdag 15 juni : werken lokaal



- Vrijdag 21 juni : zomer-BBQ
- JT : 9 en 10 november
- Toneel : 28 en 29 feb, 1, 4, 6 en 7 maart
- NJ-receptie 2020 : 4 januari 2020
- Etentje : 28 Maart 2020

De vergadering eindigt om 22u.40.

Guy Van Assche  
Voorzitter

Marnix Tack  
Secretaris